



## FIRMAIDRÆT STORKØBENHAVN

Referat Bestyrelsesmøde den 13.04.2023, kl. 17.30 på FSKBH-kontoret.

Mødedeltagere: Jeanette Thornberg (JT), Gitte M. Nielsen (GN),  
Palle Lindstrøm (PL), John Vinding Petersen (JVP),  
Mari-Ann E Madsen (MEM), Henrik Lindby (HL),  
Mathilde Risom Mathiasen (MM).

Afbud.: Kim Christiansen (KC)

### Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden for mødet og udpegning af mødeleder.  
Dagsorden godkendt. Mødeleder.: Mari-ann.
2. Opfølgning på sidste møde.  
a) Bestyrelsesmøde den 16.03.2023  
Svar fra Peter på bemærkning til regnskab.
3. Sager til beslutning
  1. Retningslinjer for afdelingsårsmøder.  
Punkt 1.2. Indkaldelse til årsmødet skal finde sted med mindst 6 ugers varsel ved rundskrivelse og offentliggørelse på foreningens hjemmeside.  
  
Forslag til ny tekst: Indkaldelse til årsmødet skal finde sted med mindst 6 ugers varsel ved offentliggørelse på foreningens hjemmeside. Vedtaget.
  2. Deltagerberettigelse  
Punkt 1: Deltagerberettiget i Firmaidræt Storkøbenhavns turneringer, stævner og arrangementer er medlemmer af klubber og enkeltmedlemmer optaget jfr. vedtægternes § 4.  
  
Ikke medlemmer kan inviteres til at deltage i stævner og arrangementer.
3. Ansøgning sportsfiskeri (bilag lagt i dropboks)  
Godkendt.
4.
  - Repræsentantskabsmøde
    - Underskrift på regnskab - Underskrevet
    - Underskrift på Ledelsens regnskabsberetning og revisionsprotokollat. - Underskrevet
    - Den uafhængige revisors revisionspåtegning. - Gennemgået
    - Valgliste - Gennemgået
    - Vedtægtsændring - Gennemgået
    - Kontingent forslag - Gennemgået
5. Tilmeldingsprocedure.  
  
Ny slags tilmelding procedure gennemgået, og vi er enige om at alt tilmelding sker via hjemmesiden.  
Mathilde udarbejder retningslinjer i samarbejde med udvalgene.



4. Sager til drøftelse  
Ingen

5. Meddelelser fra:

- Formanden (JT)  
Deltaget ved Dialog- og Netværksmøde på Københavns Rådhus. Lars Weiss gav en status på 'Idrætsmillarden'. Asger Gaard havde et oplæg om gebyropkrævning af foreningers brug af kommunale lokaler og dets uligheder og udfordringer.

Var med Mathilde til et indledende møde på SOSU H for et eventuelt samarbejde om en aktivitetsdag for elever på grundforløb 1 og 2 til afholdelse i september.

Har afholdt ugentlige statusmøder med Mathilde og Henrik. Ingen tvivl om at Mathilde har mange bolde i luften – og hun har styr på dem! Dette til stor glæde for vores klubber, udvalg og bestyrelse.

- Næstformanden (GN)  
GN deltog i Teamsmøde om Foto og video med din smartphone arrangeret af Dansk Firmaidræt.
- Økonomiansvarlig  
Intet
- Øvrige bestyrelsesmedlemmer

MEM

Badminton:

Årsmøde 30. maj 2023.

Firma idræt open er der p.t. 4 hold tilmeldt og jeg har forstået at det bliver gennemført uanset antallet.

KC

Fodbold: Møde med FUD (dommerklubben) sammen med Henrik og Mathilde, om den nye sæson, og hvordan den "tackles". Ingen holdkort er en lettelse for alle parter. Andre nye arbejdsgange imellem FUD og fodboldafdelingen/kontoret, da der er lagt turnering efter nyt system, og på andre arbejdsgange. Men positiv stemning for den nye sæson.

Bruger Bestyrelsen Kløvermarken: Et nyt forum at være med til, da det var første gang. Ikke de helt store udfordringer på Kløvermarken, men der er planlagt ny bygning til cafeteria og omklædning, så ældste afdeling bliver nedrevet senere. Fodboldafdelingerne skal huske at opdaterer brug af de baner de har fået tildelt, så de bliver låst i systemet. Kontakt David/Rune hvis man har problemer med systemet. Der bliver oprettet nyt booking-system i år..

JVP

Petanque ønsker at fejre jubilæum i 2023 og vil fremsende en økonomisk ansøgning. Petanque har også inviteret til triplemesterskaber 31/5-2023

Bowling har årsmøde 9. Maj 2023 i Rødovre Bowlinghal.

Der er inviteret til COOP stævne 3. Juni 2023 i Glostrup Bowlingcenter.



## FIRMAIDRÆT STORKØBENHAVN

- Administrationen

### MM

#### Fyraftenspadel

D. 28/3 afholdte Bertil og jeg fyraftenspadel i PadelPadel CPH i Brøndby. Der var fuldt hus, 40 tilmeldte, alle undtagen én mødte op. Vi spillede i to timer efterfulgt af sandwich, juice og præmieoverrækkelse. Folk var rigtig positive og glade for arrangementet, men havde også idéer til ændringer og tilføjelser. Jeg udsendte efter stævnet et feedback spørgeskema til deltagerne - 11 har svaret:

- Tilfredshed med tidspunktet (kl. 17-19)
- 10/11 synes prisen (295 for medlemmer, 395 for gæster) var passende, én synes det var for dyrt.
- 7/11 synes 2 timer var passende, 4/11 ville gerne have spillet i 3 timer.
- 50% var glad for, at der var forplejning - 50% ville deltage uanset om der var forplejning eller ej.
- 50% har interesse i et medlemskab af et padelcenter gennem os.
- 3/11 vil gerne være med til at udvikle padel i regi af Firmaidræt Storkøbenhavn og 5/11 vil måske - dvs. potentielt nye frivillige.
- Feedbacken derudover gik generelt på, at niveauinddelingen ikke fungerede helt. Det forsøger vi at tilpasse bedre næste gang.

Næste stævne er d. 31. maj, og jeg regner med at have åbnet op for tilmelding i påsken. Vi kører mere eller mindre samme format, og gør også overvejelser om, om vi skal udvide/ændre noget efter sommerferien evt. med hjælp fra de interesserede.

### Fodboldudvalg

Jeg har haft møde med Daniel, der er holdledere på et af fodboldholdene og har vist interesse i at blive en del af fodboldudvalget. Vi havde et rigtig godt møde, og han virker fortsat interesseret. Vi har aftalt at tage endnu et møde sammen med én anden interesseret.

### Disc golf

Dato for kom-og-prøv-dicsgolf er på plads. Det bliver d. 24. maj kl. 17.30 i Valbyparken. Åbent for både medlemmer og gæster med en medlemsrabat på 50 kr. Jeg regner med at åbne tilmeldingen i påsken.

### K1

Der er forhåbentligt åbnet for tilmeldingen til K1, når vi mødes til bestyrelsesmødet. Der er lavet en aftale med cafeteriet i den gamle Valbyhal om mad + drikke, som pr. 3/4 næsten er helt på plads. Der mangler fortsat godkendelse fra kommunen, men vi arbejder ud fra, at den kommer. Steen fra forbundet hjælper meget til.

### Møde med SOSU H og workshop på pædagoguddannelsen

Som følge af kontakt gennem forbundet, har jeg i uge 13 været til møde hos SOSU H i København med Jeanette ang. et evt. samarbejde om en aktivitetsdag på skolen efter sommerferien. Derudover har jeg med Lars Graversen fra forbundet afholdt en workshop om kollegamotion, firmaidræt og frivilligt arbejde ifm. en studie-/socialdag på pædagoguddannelse på Københavns Professionshøjskole. Her talte vi også kort om et fremtidigt samarbejde.

### Samarbejde med Sparta

Jeg har haft møde med Christian fra Sparta ang. et samarbejde omkring løbetræning til vores medlems-arbejdspladser, og vi er indgået et samarbejde. På nuværende tidspunkt er der dog ingen forespørgsler - så vi får mere præcist styr på det, når det bliver aktuelt.

### Basketevent

Vi har fået en forespørgsel fra basketklubben B3B, der gerne vil afholde et basketevent med os. Jeg skal til møde med formanden torsdag d. 13. inden bestyrelsesmødet, så jeg regner med at kunne fortælle mere til mødet.



#### Udendørs fodboldturnering

Henrik og jeg var d. 20/3 i Nyborg for at lægge program i Stævneplaner med hjælp fra Palle Stenhøj. Det gik desværre ikke helt så let som ønsket, og vi har arbejdet på programmet indtil nu. Kampprogrammet for de to første uger blev sendt ud knap tre uger før, resten håber vi at få sendt ud inden kampstart. Palle Stenhøj undersøger, om Stævneplaner kan blive bedre til næste år – og i hvilket omfang, der vil skulle betales ekstra for rettelser. Vi regner med at programmet kører fint, når turneringen går i gang, og det blot drejer sig om resultatindberetning og flytning af kampe.

#### Firmaidræt Open

Der er pt. fire tilmeldte i badminton, syv i fodbold og tre i håndbold. Vi har lavet en aftale med Damhuskroen om spisning og fest der efter stævnet til 249 kr. pr person inkl. fri drikke i to timer.

#### Kickboksning

Vi har fundet en instruktør, der hedder Chaya, som har mange års erfaring med kampsport, dog særligt thaiboksning, som han har undervist i i 8 år. Gitte og jeg skal ud at kigge på lokalet med ham d. 3/5.

#### Pickleball

Vi har været i kontakt med Lasse Højstrup Sørensen, der er "pickleball pioner". Vi skal muligvis lave et arrangement med ham, og vi håber på, at vi i den forbindelse kan genoplive pickleball hos os igen. Jeg skal holde møde med ham efter påske. Måske jeg ved mere til mødet.

#### Samarbejde med Padelshoppen / Ketshop

Ifm. med afholdes af vores padelstævner er vi indgået et samarbejde med padelshoppen. De sponsorerede fine præmier til stævnet, og vi lavede til gengæld lidt reklame + udsendte et såkaldt "medlemslink" til deltagerne. Gennem linket kunne deltagerne købe udvalgt padeludstyr til en billigere pris. Padelshoppen har også Tennisshoppen og Badmintonshoppen – til sammen Ketshop. De har tilbudt os, at vi kan indgå lignende samarbejde med de andre idrætsgrene, hvor vi selv vil kunne købe eks. Badmintonbolde til hallen til en billig(ere) pris – men også hvor vi kan sende et medlemslink ud til vores deltagere i badminton-/tennisturneringen, hvorigennem de kan købe udstyr til nedsat pris. Jeg har ikke aftalt nærmere om badminton og tennis endnu, men jeg kommer til at forhøre mig hos begge afdelinger om, hvorvidt der er interesse – og indhente priser på bolde ift. at se, hvad vi kan spare.

HL

Intet.

#### 6. Eventuelt.

Intet.